To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: HAYAT PHARMACEUTICAL INDUSTRIES CO. Date: 14-09-2022 02:57:26 PM Subject: HPIC Annual Report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحياة للصناعات الدوائية التاريخ: 14-09-2022 02:57:26 PM الموضوع: التقرير السنوي لشركة الحياة
With reference to the annual report of Hayat for the year 2021, we would like to inform you that the following senior management members do not own any of Hayat's shares: 1. Youssef Abdul Rahman Ahmed Batiha - Administrative and HR Manager 2. Amer Abdul-Jaber Abdul-Latif Al-Khatib - Deputy Managing Director for Institutional Development since 06/08/2021 3. Waseem Hassan Ali Ismail - Financial Manager until 09/28/2021	بالإشارة إلى التقرير السنوي لشركة الحياة للعام 2021 نحيطكم علما أنه لا يوجد ملكية أوراق مالية لأعضاء الإدارة التنفيذية التالية أسماؤهم: 1. يوسف عبدالرحمن أحمد بطيحة - مدير الدائرة الإدارية وشؤون الموظفين 2. عامر عبد الجابر عبداللطيف الخطيب - نائب المدير العام للتطوير المؤسسي منذ تاريخ 2021/06/08 3. وسيم حسن علي اسماعيل - مدير الدائرة المالية حتى تاريخ 2021/09/28
31-12-2021	31-12-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عبير الدينة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عبير الدينة